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2020 was een zwaar jaar! 
 
In 2020 werden wij allemaal 

geconfronteerd met het coronavirus. 

Ook de kledingbank heeft hiermee te 

maken gehad en zijn dus ook het 

grootste gedeelte van het jaar dicht 

geweest voor de burgers. Wel bleven 

wij open voor het doneren van kleding 

en ging het sorteerproces gewoon 

verder. Met een beperkt team zijn wij 

intern doorgegaan. Dat onze klanten 

geen gebruik konden maken van de 

kledingbank heeft ons allen geraakt, 

want sommige mensen belden ons voor 

het maken van een afspraak en deze 

mensen moesten wij teleurstellen, vooral 

pijnlijk was het als de klanten vrijwel 

geen kleding hadden. Het positieve in 

2020 was dat wij van de gemeente Hellevoetsluis onze eerste subsidie 

mochten ontvangen en daarmee kon de voltallige huur en servicekosten 

worden betaald. De toezegging is gedaan voor 2020 en 2021. Wij gaan ervan 

uit dat de gemeente ons vanaf 2022 structureel financieel zal ondersteunen. 

Wij zijn de gemeente Hellevoetsluis zeer dankbaar hiervoor, want donaties 

aanvragen bij fondsen en bedrijven wordt steeds lastiger omdat heel stichting 

Nederland in dezelfde vijver vist en de fondsen en het bedrijfsleven tal van 

aanvragen binnen krijgen en daardoor helaas veel aanvragen moeten 

afwijzen. Zonder de subsidie van de gemeente Hellevoetsluis was de 

kledingbank inmiddels al ophouden te bestaan. De enige structurele 

inkomsten die de kledingbank zelf genereert zijn de netto opbrengsten van 

het Speelgoedhuis waar wij 2e hands speelgoed verkopen en de verkoop van 

restant kleding voor kiloprijs. Hiermee kan de kledingbank een groot deel van 

de vaste lasten zelf bekostigen. Elk jaar kopen wij voor onze klanten nieuwe 

kleding in zoals ondergoed, sokken, bh’s en kleding voor heren en tieners 

waarvan wij vaak tekort hebben. Daarvoor benaderen wij bedrijven en 

fondsen. Mede door de corona vielen de resultaten daarvan erg tegen. 

Gelukkig waren er een aantal kerken, het Armoedefonds en stichting De 

Zonnige Jeugd die ons er doorheen hebben geholpen. Met dank aan al onze 

donateurs konden wij, ondanks een flink minder winst van het Speelgoedhuis 

doordat deze winkel ook heel lang dicht is geweest, toch nog in de “plus” het 

jaar eindigen. Ook danken wij alle particulieren en instellingen die kleding 

hebben gedoneerd. 
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Kledingpakket actie 

 

Doordat de kledingbank in de wintermaanden ook te maken had met een 

Lock-down konden wij onze klanten niet voorzien van winterkleding, dus 

hebben wij naar onze samenwerkende partners een mail verstuurd of zij 

enkele gegevens van klanten willen doorgeven die een winterjas en/of 

winterkleding nodig hebben. Hierop kwamen genoeg reacties en hebben wij 

kledingpakketten samengesteld die men later kon komen ophalen. Dat was 

het enige dat wij hebben kunnen doen tijdens de Lock-down. Echter de 

meeste klanten hebben wij helaas niet kunnen voorzien van winterkleding en 

dat was wel frustrerend. 

 

 

Doelstelling niet gehaald 

 

Hebben wij in 2020 onze doelstelling gehaald? Nee absoluut niet. Het 

klantenbestand is niet gegroeid en op enkele klanten na, hebben wij helaas 

het grootste gedeelte van onze klanten niet kunnen voorzien van zomer en 

winterkleding.  

 

 

Wijziging bestuur 

 

Er zijn een tweetal wijzigingen binnen het bestuur. Corina Zondag is uit het 

bestuur getreden en Frans Sikken van Fietsrepair is toegetreden als algemeen 

bestuurslid. Trudy van Grondelle is penningmeester geworden, Inky van Dijk is 

benoemd tot secretaris en Walter Hendriks blijft voorzitter. 

 

 

 Walter Hendriks                       Inky van Dijk  

                      Voorzitter                                                          Secretaris                            

                                                                                                                  

 

 

 

 

 

 

Trudy van Grondelle           Frans Sikken 

          Penningmeester          Algemeen bestuurslid
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Verwachtingen voor 2021 

 
Wij gaan ervan uit dat 2021 ondanks corona en andere virussen een beter 

jaar gaat worden dan 2020. Een netto toename van ons klantenbestand, 

meer sponsors voor inkopen ondergoed, sokken, tiener en herenkleding. 

Wij hopen middels het uitdelen van flyers en posters op scholen, kerken, 

sociale en maatschappelijke instellingen, gemeentes een grotere doelgroep 

te bereiken die tijdelijk of structureel een netto inkomen hebben dat onder 

het minimum loon ligt. Wellicht een interne reorganisatie van het systeem om 

alles beter in kaart te brengen en versoepeling of uitbreiding van diverse 

elementen. Wij hopen voor 2021 een uitgebreidere verslaggeving van het 

jaar te kunnen geven dan van 2020, want dit jaar zijn er weinig activiteiten 

geweest. 

 

 

 

 

 
 

 

 


